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    R A D A   P O W I A T U 

 N O W O S O L S K I E G O 

ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 

BR.0002.48.2022                 

 Nowa Sól, dnia 26 sierpnia 2022 r. 

Protokół nr 48/2022 

z XLVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 26 sierpnia 2022 roku 

 

XLVIII sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Pana Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1526). 

• zawiadomienie załącznik nr 1 niniejszego protokołu; 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 

lista obecności – załącznik nr 2 i 3 niniejszego protokołu; 

O godz. 9:00 Przewodniczący otworzył sesję i na podstawie list obecności stwierdził, że  

w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

Następnie przywitał Starostę, Wicestarostę, Członków Zarządu oraz Skarbnika i Sekretarza 

Powiatu oraz przybyłych gości. 

Następnie przywitał zawodników klubu sportowego Adam Draczyński Running Team 

Nowa Sól oraz Pana Marka Szymenderę przedstawiciela stowarzyszenia Nowosolska Paczka.  

➢ O godz. 9:04 do obrad dołączył radny Pan Andrzej Ziarek. 

Kolejno przedstawił zawodników klubu sportowego Adam Draczyński Running Team 

Nowa Sól, Konrada Pogorzelskiego, Kacpra Zdzynieckiego, Martynę Strojną, Zuzannę 

Hrebeniuk, Hannę Tondel, Karola Babacza oraz Paulinę Piwońską, którzy za wybitne osiągnięcia 

oraz reprezentowanie powiatu nowosolskiego otrzymali z rąk Przewodniczącego i Starosty listy 

gratulacyjne oraz upominek. 

➢ O godz. 9:08 do obrad dołączyła radna Pani Bogumiła Gramza. 

Dalej Przewodniczący udzielił głosu Panu Markowi Szymenderze, który w związku  

z dołączeniem Rady Powiatu do zorganizowanej przez Nowosolską Paczkę wspólnie z CKZiU 

„Elektryk” w Nowej Soli, zbiórki funduszy na zakup sprzętu medycznego i karetki dla 

ukraińskiego miasta Trościaniec, złożył podziękowania zarówno od organizatorów, jak również 

od mera i mieszkańców obdarowanego miasta na Ukrainie. 

Przewodniczący przywitał Wiceprzewodniczącego Powiatowej Rady Seniorów Pana 

Jerzego Rybackiego.  

W następnej kolejności Przewodniczący Pan Jarosław Suski przedstawił wniosek 

Skarbnika Powiatu o wprowadzenie do porządku obrad podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie, poprzez przekazanie w formie darowizny na rzecz Komunalnego 

Przedsiębiorstwa Niekomercyjnego Centralnego Miejskiego Szpitala Klinicznego Rady Miejskiej 

w Iwano-Frankiwsku, karetki pogotowia ratunkowego, stanowiącej własność Powiatu 

Nowosolskiego. 
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W związku ze zgłaszanymi problemami technicznymi z Systemem Rada, Przewodniczący 

Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przeprowadził głosowanie imienne wyczytywał nazwiska 

radnych w kolejności alfabetycznej a radni oddawali głosy /imienny wykaz głosowania zał. nr 4/. 

Głosowanie za rozszerzeniem: 

▪ „za” – 17, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 17 radnych. Rada rozszerzyła porządek obrad. 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 

1 Otwarcie XLVIII sesja Rady Powiatu. 

2 Przedstawienie porządku obrad. 

3 Przyjęcie protokołów z XLII, XLVI i XLVII sesji Rady Powiatu. 

4 Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej, dróg położonych na 

terenie miasta Nowa Sól. 

5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli: 

pedagogów specjalnych, terapeutów pedagogicznych oraz praktycznej nauki zawodu we 

wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych – zatrudnionych  

w jednostkach oświatowych prowadzonych przez powiat nowosolski. 

6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na rok 

2022. 

7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowosolskiego na lata 2022 – 2035. 

8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, poprzez przekazanie w formie 

darowizny na rzecz Komunalnego Przedsiębiorstwa Niekomercyjnego Centralnego 

Miejskiego Szpitala Klinicznego Rady Miejskiej w Iwano-Frankiwsku, karetki pogotowia 

ratunkowego, stanowiącej własność Powiatu Nowosolskiego. 

9 Przyjęcie „Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Nowosolskiego na lata 2020-2023 z perspektywą do roku 2027 za lata 2020-2021”. 

10 Przyjęcie informacji z działalności Rady Seniorów w latach 2021-2022. 

11 Zapoznanie się ze sprawozdaniami Państwowych Gospodarstw Wodnych Wody Polskie. 

12 Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

13 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

14 Sprawy różne. 

15 Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3. 

Rada Powiatu głosami 14 „za” oraz 3 „wstrzymuję się”, 0 „przeciw” przyjęła protokoły  

z XLII, XLVI i XLVII sesji /imienny wykaz głosowania zał. nr 5/. 

Ad. 4. 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej, dróg położonych na 

terenie miasta Nowa Sól wraz z uzasadnieniem /załącznik nr 6/.  
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Przewodniczący poinformował, że projekt na wspólnym posiedzeniu komisji przedstawił  

i omówił Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg Pan Sebastian Knop. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przeprowadził głosowanie imienne 

wyczytywał nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej a radni oddawali głosy /imienny wykaz 

głosowania zał. nr 7/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 17, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

✓ Uchwała nr XLVIII/307/2022 – załącznik nr 8 niniejszego protokołu. 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli: 

pedagogów specjalnych, terapeutów pedagogicznych oraz praktycznej nauki zawodu we 

wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych – zatrudnionych  

w jednostkach oświatowych prowadzonych przez powiat nowosolski /załącznik nr 9/.  

Przewodniczący poinformował, że projekt został przedstawiony i omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przeprowadził głosowanie imienne 

wyczytywał nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej a radni oddawali głosy /imienny wykaz 

głosowania zał. nr 10/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 16, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 1. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

✓ Uchwała nr XLVIII/308/2022 – załącznik nr 11  niniejszego protokołu. 

Ad. 6. 

Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski zreferował projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2022 rok wraz z uzasadnieniem /załącznik nr 12/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przeprowadził głosowanie imienne 

wyczytywał nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej a radni oddawali głosy /imienny wykaz 

głosowania zał. nr 13/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 16, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 
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Głosowało 16 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

✓ Uchwała nr XLVIII/309/2022 (9-R) – załącznik nr 14 niniejszego protokołu. 

Ad. 7. 

Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego na lata 2022 – 2035 wraz  

z uzasadnieniem /załącznik nr 15/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przeprowadził głosowanie imienne 

wyczytywał nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej a radni oddawali głosy /imienny wykaz 

głosowania zał. nr 16/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 16, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 16 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

✓ Uchwała nr XLVIII/310/2022 – załącznik nr 17 niniejszego protokołu. 

Ad. 8. 

Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie, poprzez przekazanie w formie darowizny na rzecz Komunalnego 

Przedsiębiorstwa Niekomercyjnego Centralnego Miejskiego Szpitala Klinicznego Rady Miejskiej 

w Iwano-Frankiwsku, karetki pogotowia ratunkowego, stanowiącej własność Powiatu 

Nowosolskiego /załącznik nr 18/. 

Dyskusja 

Radny Pan Andrzej Ziarek zapytał czy Starosta kierowała zapytania o finansowe wsparcie 

zakupu karetki, do innych włodarzy powiatu. Jeżeli tak, to jakie były odpowiedzi, a jeżeli nie to 

dlaczego.  

Odpowiadając Starosta Pani Iwona Brzozowska poinformowała, że nie składano 

propozycji innym włodarzom, powiat otrzymał propozycję od miasta Nowa Sól, które zaoferowało 

35 tys. zł, natomiast powiat dołożył 15 tys. zł.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przeprowadził głosowanie imienne 

wyczytywał nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej a radni oddawali głosy /imienny wykaz 

głosowania zał. nr 19/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 17, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

✓ Uchwała nr XLVIII/311/2022 – załącznik nr 20 niniejszego protokołu. 
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Ad. 9. 

Przyjęcie „Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Nowosolskiego na lata 2020 – 2023 z perspektywą do roku 2027 za lata 2020-2021” /załącznik  

nr 21/.  

Przewodniczący poinformował, że raport został przedstawiony i omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji. Rada Powiatu Nowosolskiego przyjęła przedmiotowy raport. 

Ad. 10. 

Przyjęcie informacji z działalności Rady Seniorów w latach 2021-2022 /załącznik nr 22/. 

Przewodniczący poinformował, że informacja została przedstawiona i omówiona  

na wspólnym posiedzeniu komisji. Rada Powiatu Nowosolskiego przyjęła informację. 

Dyskusja 

Wiceprzewodniczący Powiatowej Rady Seniorów Pan Jerzy Rybacki złożył na ręce 

Przewodniczącego Rady Powiatu ofertę IX Międzynarodowych Senoraliów w Krakowie, 

zgłaszając tym samym problemy z finansowaniem udziału. 

Radny Pan Przemysław Ficner przypomniał ustalenia ze wspólnego posiedzenia komisji 

dot. organizacji zbiórki funduszy na rzecz Rady Seniorów oraz otrzymał egzemplarz programu 

Senoraliów. 

Radny Pan Romuald Fedorczak wskazał na termin przedmiotowego spotkania w Krakowie 

oraz poinformował, że w folderze wskazano numer telefonu do kontaktu, celem uzyskania 

informacji ale do tematu rada powróci w punkcie sprawy różne. 

Ad. 11. 

Zapoznanie się ze sprawozdaniami Państwowych Gospodarstw Wodnych Wody Polskie 

/załączniki od nr 23 do nr 29/. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdania zostały omówione na wspólnym 

posiedzeniu komisji. Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniami. 

Dyskusja 

Radny Pan Zygmunt Muszyński nawiązując do własnej wypowiedzi ze wspólnego 

posiedzenia komisji nt. odbudowy rzeki kanał Kożuszna w km 0+000-14+600, zaproponował 

organizację spotkania w przedmiotowej sprawie lub zaproszenie przedstawiciela Wód Polskich na 

posiedzenie Rady Powiatu, celem omówienia tematu. Następnie omówił swoje działania 

podejmowane, celem realizacji przedmiotowej inwestycji. 

Wicestarosta Pan Waldemar Wrześniak potwierdził organizację spotkania jeszcze w tym 

roku. Ponadto przypomniał, że zadanie jest realizowane wspólnie z gminą Kożuchów, gminą 

wiejską Nowa Sól i powiat, więc warto aby zainteresowani mieli takie samo zdanie w temacie 

realizacji jego realizacji. Dodatkowo uzyskano gwarancję, że mimo zaistniałej sytuacji, wkłady 

samorządów nie będą wymagały zwiększenia oraz pisemnie zapewniono ujęcie przedmiotowego 

zadania w planach inwestycyjnych Państwowych Gospodarstw Wodnych Wody Polskie. 

Wicestarosta poinformował także, że większość (około 90%) dokumentacji została wykonana, 

brakuje decyzji środowiskowej, która jest niezbędna do wniosku o wydanie pozwolenia na 

budowę. Rozstrzygnięcie postępowania trwającego przed sądem pozwoli na kontynuację działań 

rozpoczętych przez Wody Polskie. Na zakończenie zapewnił bieżące monitorowanie sytuacji.    

Radny Pan Andrzej Ziarek potwierdził konieczność wykonania tego zadania oraz 

zaproponował aby postępowanie sądowe się toczyło, a Wody Polskie w tym czasie wyłonią 
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nowego wykonawcę dokumentacji i takie dwutorowe działania zaoszczędzą czas i zapobiegną 

dezaktualizacji, już przygotowanej, w znacznej części dokumentacji. Nawiązując do sprawozdań, 

które zawierają informacje o wykonanych konserwacjach z terenu powiatu, zaproponował 

uzyskanie informacji na temat inwestycji nt. ochrony przeciwpowodziowej prowadzonej na rzece 

Odrze przez Wody Polskie, ze wskazaniem terminu zakończenia. 

Ad. 12. 

Sprawozdanie z prac zarządu w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 30/. Nie 

prowadzono dyskusji w punkcie. Rada zapoznała się ze sprawozdaniem. 

Ad. 13. 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

Radny Pan Przemysław Ficner nawiązując do artykułu prasowego poprosił  

o przedstawienie działań prowadzonych na Odrze w związku z katastrofą ekologiczną  

z uwzględnieniem wyjaśnienia dlaczego na terenie powiatu była znacznie mniejsza ilość śniętych 

ryb (około 60 kg) oraz odpowiedzi na pytania czy i w jaki sposób odławiano truchło ryb oraz jak 

wygląda współpraca z włodarzami, informowanie ich o sytuacji oraz współdziałanie  

w przedmiotowym temacie. Kolejno zapytał o zaplanowaną inwestycję powiatu tj. budowa ścieżki 

rowerowej Nowa Sól – Bytom Odrzański, a dokładnie co oznacza użyte przez starostę 

sformułowanie „odchudzania” projektu w związku z ceną realizacji po pierwszym przetargu  

z uwzględnieniem informacji, czy prowadzono rozmowy z włodarzami o możliwościach 

współfinansowania. Na zakończenie zapytał o problemy z systemem do głosowania podczas sesji 

z jednoczesną prośbą o podjęcie prób ich rozwiązania. 

Odpowiadając Starosta Pani Iwona Brzozowska poinformowała, że na temat ilości śniętych 

ryb w Odrze nie może udzielić profesjonalnej odpowiedź, natomiast temat ten był poruszony  

i omawiany podczas posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, gdzie wyjaśniono, że na 

powiatowym odcinku Odry o długości 43 km topografia rzeki powoduje niezaleganie ryb.  

W uzupełnieniu poinformowała, że w posiedzeniu wziął udział przedstawiciel Wód Polskich, 

Straż Rybacka, WOPR i wszystkie służby powiatu. Ponadto zrelacjonowała, że ryby są odławiane 

podczas patroli Straży Rybackiej, WOPR i OSP, a następnie przekazywane Powiatowemu 

Lekarzowi Weterynarii, który bądź przekazuje je do utylizacji, bądź do laboratorium, celem 

przeprowadzenia badań. Kolejno omówiła posiedzenie komisji, które odbyło się w dniu 12 

sierpnia z udziałem wszystkich inspekcji i służb merytorycznych, celem oceny stanu zagrożenia. 

W kolejnych dniach Wicestarosta zwoływał Sztab Zarządzania Kryzysowego oraz zapraszano 

przedstawicieli Zarządzania Kryzysowego nadodrzańskich gmin. Aktualnie zarząd codziennie 

wysyła raport o sytuacji na Odrze do Wojewody, a raz w tygodniu zbiorczo raporty są 

przekazywane również do gminnych jednostek Zarządzania Kryzysowego. Natomiast w temacie 

inwestycji dot. ścieżki rowerowej Nowa Sól – Bytom Odrzański, na którą powiat uzyskał 

dofinansowanie z Polskiego Ładu, gdzie wartość kosztorysowa w oparciu o program 

funkcjonalno-użytkowy wynosiła sześć milionów złotych, przeprowadzono postępowanie 

przetargowe, wpłynęły dwie oferty i obie na kwotę około dwunastu milionów złotych, dlatego 

postępowanie poddano szczegółowej analizie, celem uzyskania informacji co wpłynęło na tak 

wysoką cenę wykonania oraz w jaki sposób przystąpić do kolejnego. Zgodnie procedurami nie 

można zmienić parametrów ścieżki ponieważ zostały one określone we wniosku  

o dofinansowanie, można zmienić technologię wykonania na przykład z bitumu na szuter, 

parametry i nośność mostu na Białej Wodzie i właśnie to w tej chwili jest analizowane. Po 

urealnieniu ceny wykonania zostaną podjęte rozmowy z włodarzami gmin Bytom Odrzański  

i Nowa Sól, celem możliwości otrzymania wsparcia finansowego. 
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Ad vocem radny Pan Przemysław Ficner zasugerował rozpoczęcie prowadzenia rozmów  

z włodarzami gmin już teraz, na etapie modyfikacji projektu aby mogli oni mieć jakikolwiek 

wpływ na ostateczny sposób wykonania ścieżki oraz dla podjęcia decyzji o ewentualnej 

partycypacji w kosztach inwestycji. Ponadto podkreślił, że zmiana nawierzchni ścieżki na inną niż 

asfaltowa może znacznie osłabić jej stabilność biorąc pod uwagę, że biegnie ona przez teren gmin 

nadodrzańskich. 

Starosta zaakcentowała, że Zarząd nie podjął jeszcze żadnej decyzji, trwają analizy 

dokumentów przez osoby merytoryczne i dopiero w momencie uzyskania wiedzy, czy i co można 

zmodyfikować w projekcie dla zmniejszenia ceny, Zarząd podejmie rozmowy z włodarzami. 

Radny Pan Krzysztof Galerczyk odczytał, a następnie złożył na ręce Przewodniczącego 

wniosek o wykonanie kalendarza na kolejny rok zawierającego wizerunki dzielnicowych. 

Radny Pan Andrzej Ziarek odnosząc się do umieszczonych na stronie internetowej 

starostwa aktualnościach, zawierających rozporządzenia Wojewody w sprawie sytuacji na rzece 

Odrze, gdzie rekomenduje się niekorzystanie z wody rekreacyjnie, zaproponował spotkanie się  

z gminami i ościennymi powiatami, celem wypracowania bardziej kategorycznego komunikatu. 

Ad vocem Pani Iwona Brzozowska podkreśliła, że żaden zakaz nie zastąpi zdrowego 

rozsądku oraz zaakcentowała że zarząd nie podejmie żadnych działań zaproponowanych przez 

przedmówcę, ponieważ obowiązują zarządzenia Wojewody Lubuskiego. 

Pan Andrzej Ziarek doprecyzował swoją wcześniejszą wypowiedź poprzez wskazanie, że 

rekomendacje wydał WIOŚ (Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska), a Wojewoda wydał 

zakaz. 

Ad. 14. 

W sprawach różnych Zenobia Kubicka w imieniu NSZZ Solidarność oraz Powiatowej 

Komisji NSZZ Solidarność zaprosiła na uroczyste obchody Dnia Solidarności i Wolności w dniu 

31 sierpnia o godz. 18:30 w Kościele p.w. Św. Antoniego w Nowej Soli. 

Wiceprzewodniczący Pan Romuald Fedorczak przedstawił agendę rozmowy  

z pracownikiem Stowarzyszenia Manko Głos Seniora, organizatora Senioraliów w Krakowie oraz 

zaproponował przeprowadzenie zbiórki funduszy na ten lub kolejny wyjazd przedstawicieli 

Powiatowej Rady Seniorów. 

Reasumując Przewodniczący poinformował, że zbiórka rozpocznie się w dniu dzisiejszym 

i potrwa do piątego września, w Biurze Rady będzie wystawiona skarbonka, a zebrana kwota 

zostanie przekazana Radzie Seniorów. 

Członek Zarządu Pan Andrzej Staroszczuk zaprosił na zawody Młodzieżowych Drużyn 

Pożarniczych Powiatu Nowosolskiego zaplanowane na 18 września 2022 r.   

Ad. 15. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 10:30 Przewodniczący Rady 

Powiatu zamknął XLVIII sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 

 

         PRZEWODNICZĄCY 

            RADY POWIATU 

 

              Jarosław Suski 


